

4D JACKPOT
TOTO · 萬字

创意点子赢得 RM 18,806,044.90 千万令吉积宝巨奖



WINNING TICKET



Winning RM18,806,044.90 The Creative Way

一位来自吉隆坡，年届30多岁，从事创作行业的自由工作者凭其创作的幸运结晶品，赢走了总值1880万令吉的多多万字积宝首奖。

其中奖号码组合“6471及1844”让他在2013年4月13日（星期六）的第3866/13开彩期中，赢得高达 RM18,805,708.90 的巨奖，由于他是以系统3玩法投注，也让他赢得额外2份三等奖，即 RM336。

“6471”是源自其生日日期及他创作作品有关的号码，而“1844”是源自目前累积的积宝数额和其住址。

至于有什么大计划呢？这位幸运儿却说没有，因为什么也不用做其实也可算是幸福，他满脸春风地分享道：“我从来就不喜欢打工受气，人生其实就该要好好享受，我现在的确能够活得更轻松自在了。”

在同一个开彩期，一位来自沙巴州的幸运儿也赢走了总值 RM419,227.30的多多万字积宝二奖。

A freelance creative guy in his 30s, from KL, won Toto 4D Jackpot 1 of RM18.8 million as a result of his creative streak.

His winning pair of numbers “6471 & 1844” made him RM18,805,708.90 richer on Saturday, 13 April 2013 (draw no. 3866/13). Playing System 3, he also won extra RM336 from 2 sets of the 3rd prize.

“6471” was a combination of his birth date and digits related to his creative work, while “1844” was the prevailing jackpot sum combined with his address.

As for any grand plans, he said none but having to do nothing is blissful in itself. “I never like to be bossed around. Life is to be enjoyed. I could now take life even easier”, he confessed with great pleasure.

On the same draw, a Sabahan also walked away with Toto 4D Jackpot 2 of RM419,227.30.

* 因为空间有限，其他的赢奖彩票未能刊登在此海报内。
* Due to space constraint, NOT all winning tickets are included in this poster.

Available on the
App Store



SPORTS TOTO
GO FOR IT! 追之世! (Co.No.: 8420-0)

www.sportstoto.com.my



Scan me with smartphone



* QR reader app required



JACKPOT

创意点子赢得 RM18,806,044.90

一位来自吉隆坡，年届30余岁，从事创作行业的自由工作者于2013年4月13日 (星期六)，第3866/13开彩期击中了“6471及1844”这组号码组合，赢得RM18,805,708.90的多多万字积宝首奖。由于他是以多多万字积宝系统3玩法投注，也让他赢得额外2份三奖，即RM336。

这位赢家分享他的中奖号码组合“6471及1844”也是他创作的幸运结晶品。“6471”是源自其生日日期及他创作作品有关的号码，而“1844”是源自目前累积的积宝数额和其住址。

在同一个开彩期，一位来自沙巴州的幸运儿也赢走了总值 RM419,227.30 的多多万字积宝二奖。

WINNING RM18,806,044.90 TOTO 4D JACKPOT 1 THE CREATIVE WAY

A freelance creative guy in his 30s, from KL, won the 1st prize of Toto 4D Jackpot totaling RM18,805,708.90 when his set of number “6471 & 1844” was drawn on Saturday, 13th April 2013 (Draw No: 3866/13). Playing 4D Jackpot System Play 3, he also won extra RM336 from 2 sets of the 3rd prize.

According to the winner, his winning pair of numbers “6471 & 1844” was a result of his creative streak. “6471” was a combination of his birth date and digits related to his current creative work, while “1844” was the prevailing jackpot sum combined with his address.

On the same draw, a Sabahan also walked away with Toto 4D Jackpot 2 of RM419,227.30.

Ref No: wmp/55/2013

TOTO 多多博彩成绩揭曉	
开彩期: 3866/2013	日期: 13/04/2013
多多4D 奖金保证付足	
首獎 (6471)	RM 18,805,708.92
二獎 (3032)	RM 184,227.30
三獎 (1844)	RM 336.00
特別獎	安慰獎
3354 0185	3155 8016
9180 6671	0487 9422
2052 7670	0401 7605
0422 6301	9889 9893
9346 3161	7379 7009
4D JACKPOT	
積寶一	RM 18,805,708.92
6471 1844	1844 6471
3032 1844	1844 3032
積寶二	RM 419,227.30



* Due to space constraint, NOT all winning tickets are included in this poster.
* 因为空间有限，其他的赢奖彩票未能刊登在此海报内。

